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نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی گفت: موضوع حساسیت
پرونده هسته ای، چندین سال است که سبب هدر رفتن انرژی کشور شده
به همین دلیل آقای روحانی حساسیت ویژه ای نسبت به این موضوع

دارند و همین موضوع ادبیات نامناسب اخیر را در پی آورد.

به گزارش نگاه روز، عابد فتاحی در گفتگو با خبرگزاری تسنیم در
ارتباط با سخنرانی اخیر رئیس جمهور در مقابل منتقدان سیاست خارجی
اظهار کرد: با شناختی که از آقای روحانی دارم، می دانم که وی
کمتر صحبت می کنند و در شرایطی که نیاز نبوده از صحبت کردن
خودداری کرده اند و ادبیات کلی او بر اساس احترام، ادب و نزاکت

است.

وی با بیان اینکه ما از شخصیت های مهم و تاثیرگذار کشور انتظار
نداریم از ادبیات دور از شان جایگاه خود استفاده کنند، تصریح
کرد: انتقاد از اهرم های پیشرفت جامعه است، اگر در جامعه انتقاد

سازنده وجود داشته باشد، جامعه در مسیر پیشرفت قرار می گیرد.

فتاحی گفت: منتقدان در چارچوب قانون آزادی کامل دارند تا با
انتقاد سازنده خود به پیشرفت کشور کمک کنند.

نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی افزود: موضوع حساسیت
پرونده هسته ای، چندین سال است که سبب هدر رفتن انرژی کشور شده و
به همین دلیل آقای روحانی حساسیت ویژه ای نسبت به این موضوع

دارند.

وی بیان کرد: بهتر است منتقدان به دولت فرصت دهند تا بهترین
تصمیمات را برای حفظ منافع ملی و پیشرفت کشور اتخاذ کند.

فتاحی گفت: ادبیات نامناسبی که از سوی رئیس جمهور استفاده شده
است از دوره نهم و دهم ریاست جمهوری وارد دولت ها شده است به
طوری که همه شاهد بودیم آقای احمدی نژاد هر چیزی که میخواست را
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می گفت و حتی با خس و خاشاک دانستن عده ای، بسیار زشت صحبت می
کرد.

فتاحی گفت: دانشگاه محلی برای افزایش علم، دانش و پژوهش است و
نباید به مکان سیاسی تبدیل شود، می توان گفت استیضاح وزیر علوم 

ً سیاسی است. یک کار کاملا

نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی افزود: فضای دانشگاههای
کشــور بســیار آرام اســت و روســای دانشگــاه هــا و دانشجویــان از

دانشگاهها رضایت دارند.

وی گفت: آقای فرجی دانا وزیر قدرتمندی است اما ممکن است فدای
بازی های سیاسی شود و ما سعی می کنیم از روند استیضاح وزیر علوم

جلوگیری کنیم.


